
Referat fra styremøte 10.09.2013

                        Medlemmer:       Tilstede:      
                  Marianne Otterstad             Ja      
                  Bodil Sundbye              Ja      
                  Ane Grimsrud              Nei      
                  Maya Bergset              Ja      
                  Ann Kristin Bugdø-Petersen             Ja      
           Robert Antonsen              Nei      
                    Bokkomiteen: Meldte avbud.            Status fra bokkomiteen: De er i startfasen av
prosjektet. Ønsker å delta på neste møte. Mulig å være ferdig for trykk våren 2014.
 
   
 
  
1.
Saker til orientering: 
 
  a) Sko over strømledning – ansvarlig: Telenor er ansvarlig for ledningene. Status: Utført.
 
  b) Asfalt: Hengt på kommunen for å få asfaltert. Staus: Utført.
 
  c) Bingedammen: Dammen er ikke fullstendig tørrlagt. Prosessen ser ut til å gå bra, og livet i
dammen ivaretas. 
 
  d) Nye skilt: Oddvar Bugdø-Aarseth har bestilt barn leker skilt. 4-5 gjennom Viking som hadde
gratis tilbud i sommer. Skiltansvarlig i kommunen: Bente Østby 97750820
 
  e) Nabosak – behandlet
 
  f) Trygghetsvandring: - Kan få penger til vellet etter gjennomført vandring av kommunen.
 
  g) Dato for trygghetsvandring. Ann Kristin holder i trådene. Tirsdag/onsdag om fire uker. Lage
skjema for roder vedrørende vandringen. AK sjekker dette via referat på nettsidene.
 
  Maya spør Ole-Henrik om å sende felles sms til medlemmene i velforeningen.
 
  h) Trafikkomiteen: Får oppdatering etter møte med trafikkomiteen. De tar ansvar for oppfølging
av asfalt-tetting av eventuelle hull i vellets veier. 
 
  i) 89 innbetalte kontingenter i år.
 
  j) Gjennomgang budsjett.
 
   
 
  Orientering: Årets grillfest ble gjennomført 24.08.2013 ca. 50 fremmøtte. Pent vær og vellykket
arrangement. 
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  Benker – kjøpe tre nye. Kjøpe trekasse til siste innsnevring. Ann Kristin sjekker pris på benker
og kasse. AK tar ansvar for innkjøp av kassebeplantning.( ASVO/Delta kan muligens lage lik de
kassene vi har, AK sjekker opp dette.)
 
  Maya søker om tilskudd fra CLSU til sosial happening innen 1 oktober, samt søker om penger
til opprustning av benker og bokprosjektet.
 
   
 
  Trafikkrapportering vedrørende mangler i vellet. Dette skal sendes Ole-Henrik. (Se
hjemmeside).
 
   
 
  Regnskap: Alle i styret skal ha innsikt i regnskapet.
 
   
 
  Invitere komiteene til idemyldring – 100 års jubileum. 
 
  Sette opp budsjett for de forskjellige kommitteene i vellet.
 
   
 
  Hva har vi av eiendeler – hvor er det? Kan vi leie lager Hjemis-bygget.
 
   
 
  Neste møte hos Robert. Julebrev/reflekser? Søkt om mer penger.
 
   
 
  
Fredrikstad 19.09.2013
 
  
Ann Kristin Bugdø-Petersen
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